



Disclosure of the Initial Unaudited Financial Results for the six-month period ended 30th June 2026

13th July 2026: SMN Power Holding SAOG - Disclosure of the initial unaudited consolidated results for the six-month period ended 30th June 2026.

Pursuant to Circular E/2/2016 on the Disclosure of Initial Quarterly Financial Results issued by the Financial Services Authority, SMN Power Holding SAOG is pleased to disclose the following initial preliminary unaudited consolidated financial results for the six-month period ended 30th June 2026.

	30 June 2026	30 June 2025	Variance	Variance %
	RO'000	RO'000	RO'000	
Revenue	45,265	33,416	11,849	35%
Operating costs	(43,026)	(31,451)	(11,575)	-37%
Gross Profit	2,239	1,965	274	14%
General and administrative expenses	(586)	(459)	(127)	-28%
Profits from operations	1,653	1,506	147	10%
Finance charges, net	(928)	(1,153)	225	20%
Other Income	284	1,172	(888)	-76%
Profit before tax	1,009	1,525	(516)	-34%
Taxes	(165)	(82)	(83)	-101%
Profit for the period	844	1,443	(599)	-42%

Notes:

1. The key variance in the net results above between 2025 and 2026 mainly relates to Steam Turbine No. 2 insurance claim settlement income of OMR 781,000 in 2025 for SMN Barka Power Company.
2. The above reported figures represent the initial unaudited consolidated results and are subject to the approval of the Company's Audit Committee and Board of Directors.



Abdullah Al Naimi
Chief Financial Officer





الإفصاح عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٦

١٣ يوليو ٢٠٢٦: يسر شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تعلن عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٦.

استناداً إلى التعميم رقم ٢٠١٦/٢/هـ بشأن الإفصاح عن النتائج المالية الموحدة ربع السنوية الأولية غير المدققة الصادر عن هيئة الخدمات المالية، فإنه يسر شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع أن تفصح عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة الأولية لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٦. وذلك كما يلي:

الفرق بالنسبة السنوية	الفرق (الف ريال عُُماني)	٣٠ يونيو ٢٠٢٥ (الف ريال عُُماني)	٣٠ يونيو ٢٠٢٦ (الف ريال عُُماني)	
٣٥%	١١,٨٤٩	٣٣,٤١٦	٤٥,٢٦٥	الإيرادات
-٣٧%	(١١,٥٧٥)	(٣١,٤٥١)	(٤٣,٠٢٦)	تكاليف التشغيل
١٤%	٢٧٤	١,٩٦٥	٢,٢٣٩	مجمّل الربح
-٢٨%	(١٢٧)	(٤٥٩)	(٥٨٦)	مصروفات عمومية وإدارية
١٠%	١٤٧	١,٥٠٦	١,٦٥٣	الربح من العمليات
٢٠%	٢٢٥	(١,١٥٣)	(٩٢٨)	مصروفات التمويل، صافي
-٧٦%	(٨٨٨)	١,١٧٢	٢٨٤	إيرادات أخرى
-٣٤%	(٥١٦)	١,٥٢٥	١,٠٠٩	الربح قبل الضريبة
-١٠١%	(٨٣)	(٨٢)	(١٦٥)	ضريبة الدخل
-٤٢%	(٥٩٩)	١,٤٤٣	٨٤٤	صافي الربح للفترة

إيضاحات:

١. يعود السبب الرئيسي لانخفاض صافي النتائج أعلاه بين عامي ٢٠٢٥ و ٢٠٢٦ الى الدخل المتعلق بمطالبة التأمين المستردة عن تعطل التوربين البخاري الثاني بمبلغ ٧٨١,٠٠٠ ريال عُُماني في عام ٢٠٢٥ لشركة إس إم إن بركاء للطاقة.

٢. النتائج المالية المذكورة في التقرير أعلاه تمثل النتائج المالية الموحدة الأولية غير المدققة، وتخضع لموافقة لجنة التدقيق ومجلس إدارة الشركة.



عبدالله النعيمي
الرئيس المالي

